

MICE

MEETINGS | INCENTIVES | CONVENTIONS | EXHIBITIONS



ENORMOUS CONTRIBUTION
贡献良多

ACCOLADE FOR MACAU
澳门获赏识

BELLISSIMA ITALIA
意大利文化节

Beachfront opulence 海 滨 盛 会

With idyllic views of the Andaman Sea, Kata Rocks is spectacularly located on the sands of Kata Beach at Phuket, and features innovative gourmet dining and one of the most famous resort spas in Asia.

坐拥安达曼海的宜人风光，卡塔岩石酒店坐落于布吉的卡塔海湾。岩石酒店提供创新美食及闻名亚洲的温泉水疗。



At Kata Rocks, the 34 beautifully appointed pool villas range from 134 to 460 sqm, each boasting uninterrupted ocean views and a large terrace with a private pool. The interior design of the rooms incorporates contemporary modern elements and stylish Italian-inspired touches.

Outside of their fabulous living spaces, Kata Rocks provides excellent meeting facilities for business delegates. Perfect for small conferences or private events for up to 80 guests, this Phuket luxury resort offers versatile indoor and outdoor event space where the exotic fuses with nature.

Meeting venues at Kata Rocks are equipped to support the most demanding events and meetings requirements, with hi-tech lighting, ultramodern audio-visual equipment: such as LCD projectors, laser pointers, high speed Wi-Fi internet access, and microphones.

Upon request, Kata Rocks' in-house photographers can offer event photography and

video services. Moreover, their team can provide a list of recommended vendors for all meeting needs, including flower arrangements, music and more.

The resort also provides a wide range of activities that are tailored to keep event participants engaged and entertained. On-site activities include Thai cooking or yoga classes; while offsite excursions range from guided Phuket Island tours, golf and exciting sea adventures, such as snorkeling or sailing.

For utmost relaxation, the Infinite Luxury Spa provides a personalised and highly distinctive experience. Kata Rocks' highly trained therapists will conduct a private assessment with each guest to help them personalize a treatment or program where guests can relinquish, rejuvenate, recover, cleanse or be pampered. Much more than a spa massage, the award winning luxury spa is a life-changing experience.

卡塔岩石酒店拥有34个湖畔别墅，由134至460平方米不等。每座别墅皆享有一望无际的海景、私人泳池及洋台。房间室内设计揉合了现代元素和意大利风格。

除了其优雅住房以外，卡塔岩石酒店亦提供一流的商业会议场地。这个布吉豪华度假胜地提供汇聚自然美景的室内和室外活动场所，实是小型会议及小于80人客私家派对的不二之选。

卡塔岩石酒店的会议场地配备高科技灯光照明和现代化音响设备，包括有LCD投影机、激光笔、高速无线上网和麦克风。

只要旅客需要，卡塔岩石酒店就可安排摄影及录像服务，为旅客留下美好时光。酒店亦可提供不同推介，例如花卉摆设及音乐，以应付不同会议需要。

另外，卡塔岩石酒店亦提供一系列康乐活动，保证令旅客宾至如归。酒店内活动有泰式烹饪和瑜伽班。酒店外活动有布吉环岛游、高尔夫和刺激海上活动，如：浮潜和冲浪。

同时，酒店水疗亦提供个人化及独特体验。酒店治疗师会为旅客度身订造一套疗程，洗涤身心，可谓毕生难忘！



KATA ROCKS 卡塔岩石酒店

186/22, Kok Tanode Road, Kata Beach,
Phuket 83100, Thailand

+66 (0)76 370 777

www.katarocks.com